
Výbor mestskej časti č.:    4 Klokočina 

Predseda VMČ:     Pavol Obertáš 

Sekretárky výboru:     Lucia Vojtechová, Ing. Tatiana Kilianová 

___________________________________________________________________________ 

Z á p i s n i c a 

z rokovania výboru mestskej časti č. 4 Klokočina zo dňa  23.10.2023 o 15,30 h v Dome Matice 
slovenskej, Dolnočermánska ul. 

Program: 

1) Otvorenie  
2) Žiadosti o stanovisko 
3) Odpovede na pripomienky 
4) Prizvaní hostia 
5) Rôzne 
6) Pokyn na referát organizačný 

 

Rokovania výboru mestskej časti Klokočina sa zúčastnili členovia výboru  podľa prezenčnej 
listiny. Rokovania sa zúčastnili: p. Obertáš, p. Dubaiová, p. Ajdariová, p. Hollý,   p. Štefák, p. 
Volek, p. Mesároš, p. Bene, p. Šmigová, p. Rácová, p. Dovičovič. 

Ospravedlnení: p. Vereš a p. Bratová, p. Hosťovecký. 

K bodu 1) Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie otvoril predseda VMČ pán Obertáš, ktorý privítal členov výboru a oboznámil ich 
s programom rokovania.  

K bodu 2) Žiadosti o stanovisko 

1. Žiadosť p.  Kóňu, týkajúca sa  zmeny nájomcu v nájomnej zmluve č. j. 1916/2018/OM 
zo dňa 25.09.2018, z dôvodu úmrtia nájomcu manželky p. Kóňovej. 
VMČ súhlasí  so zmenou  (premetom nájmu je záhradka). 
Hlasovanie: za: 11  proti: 0   zdržal sa: 0 

2. Žiadosť spoločnosti  COOP Jednota o odkúpenie pozemkov LV 3681, 359, k.ú. Nitra, 
ktoré je vo vlastníctve Mesta Nitra  a LV  6059 k.ú. Nitra (vo vlastníctve Nitrianskej 
teplárenskej spoločnosti)  za účelom rozšírenia  predajne. VMČ nesúhlasí s odpredajom 
uvedených pozemkov. 
Hlasovanie: za: 11    proti: 0   zdržal sa: 0 
 

3. Žiadosť obyvateľov ulice Partizánska 57 o úpravu živého plotu, ktorý siaha až po 
balkóny  na 1. poschodie. Žiadosť eviduje SMS v poradovníku. 
Hlasovanie: za: 11  proti: 0   zdržal sa: 0 



4. Žiadosť vlastníkov bytov o vybudovanie  chodníka za bytovým  domom Nedbalova 7-
11, vedľa zadného vchodu Nedbalova 11. VMČ z dôvodu strmého svahu nesúhlasí, 
nakoľko nie je možné vybudovať chodník tak, aby spĺňal všetky technické požiadavky 
a bezpečnosť v zmysle platných noriem. 
Hlasovanie: za: 11  proti: 0   zdržal sa: 0 
 

5. Žiadosť o vyjadrenie a odstránenie staveniskovej prípojky   na Petzwalovej ulici. 
VMČ žiada osloviť zamestnanca  ZSE Distribúcia o premeranie el. vodiča vedeného na 
stĺpe pri ZŠ sv. Marka, či je pod napätím. 
Hlasovanie: za: 11  proti: 0   zdržal sa: 0 

 

K bodu 3) Odpovede na pripomienky 

1. OD – tvaromiestna obhliadka na Šúdolskej ulici za účelom možnosti osadenia 
dopravných zariadení upokojujúcich premávku za prítomnosti p. Kóňu, p. Obertáša, p. 
Ajdariovej  a p. Hollého – v priebehu mesiaca október zvolá telefonicky odbor dopravy  
stretnutie, kde dohodne čas a dátum stretnutia. 
VMČ opätovne žiada odbor dopravy o tvaromiestnu obhliadku na Šúdolskej ul. za 
účelom možnosti osadenia dopravných zariadení upokojujúcich premávku za 
prítomnosti p. Kóňu, p. Obertáša, p. Ajdariovej a  p. Hollého do najbližšieho termínu 
VMČ v mesiaci november. 
Hlasovanie: za: 11  proti: 0   zdržal sa: 0 
 

2. OD – zaslanie návrhu lokalít legalizácie parkovania na chodníku v rámci Klokočiny – 
všetky lokality boli zaslané v prílohe listu. V prípade doplnenia lokalít je potrebné 
kontaktovať OD. 
VMČ  berie na vedomie. 
Hlasovanie: za: 11  proti: 0   zdržal sa: 0  

 

K bodu 4) Rôzne 

 Na zasadnutie VMČ boli prizvaní hostia hlavný architekt p. Ing Csanda, vedúci odboru 
dopravy p. Ing. Maruniak, a za obyvateľov Šúdolskej  ulice p. Tomková, p. Daniel,  p. 
Matejová, p. Kóňa a p. Ružička. Predmetom bolo prerokovanie podkladov a požiadaviek 
obyvateľov k  PD rekonštrukcie Šúdolskej ul. 

K bodu 5) Rôzne 

1. P. Obertáš sa  poďakoval všetkým, ktorí sa zúčastnili akcie Tancovačka pre 
seniorov, ktorá bola 13.10.2023. 
-  Ďalej informoval, že 12.01.2024 by VMČ 4 mohlo usporiadať ďalšiu Tancovačku 
pre seniorov, nakoľko mala veľký úspech. 
- pripomenul, že dňa 09.12.2023  bude podujatie Mikuláš v priestoroch jarmočiska 
 

2. p. Šmigová sa dopytovala o výške príspevku pre seniorov na obedy a ohľadne                
VZN o voľnom pohybe psov s náhubkom na sídlisku Klokočina. Otázky jej boli 
zodpovedané poslancami.       

          



K bodu 6) Požiadavky VMČ – pokyn pre referát organizačný     

 
1. VMČ opätovne žiada odbor dopravy o tvaromiestnu obhliadku na Šúdolskej ul. za 

účelom možnosti osadenia dopravných zariadení upokojujúcich premávku za 
prítomnosti p. Kóňu, p. Obertáša, p. Ajdariovej a  p. Hollého do najbližšieho termínu 
VMČ v mesiaci november. 
Hlasovanie: za: 11  proti: 0   zdržal sa: 0 
 

2. VMČ žiada osloviť zamestnanca  ZSE Distribúcia o premeranie el. vodiča stĺpu pred 
ZŠ sv. Marka,  či je pod napätím. 
Hlasovanie: za: 11  proti: 0   zdržal sa: 0 
 

3. VMČ žiada OD  dohodnúť stretnutie s p. Dubaiovou ohľadne možného riešenia  
parkovania na chodníku Petzwalova 5 až po koniec. 
Hlasovanie: za: 11  proti: 0  zdržal sa: 0 
 

4. VMČ schválil, aby p. Obertáš doriešil  s investičným odborom  čo najrýchlejšie situáciu  
ohľadne PD Šúdolská ulica. 
Hlasovanie: za: 11  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

 

 

V Nitre dňa  23.10.2023 

                                                                                                   Pavol Obertáš 

                                                                                        predseda výboru č. 4 Klokočina 

Za správnosť: 

Ing. Tatiana Kilianová 

sekretárka VMČ č. 4 

 

 


